
SE -PO. 0052-1/10
P R O T O K Ó Ł      Nr  LXII/10

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
posiedzenia z dnia 28.01.2010

O B E C N I   

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

Skład Rady Miejskiej

Skład Rady Miejskiej:

− Czesław Badura - obecny
− Zofia Bazańska - obecna
− Krystian Dąbrowski - obecny
− Krzysztof Francikowski            - obecny
− Ireneusz Gawroński - obecny
− Janusz Gątkiewicz - obecny
− Mirosław Kędzierski - obecny
− Marian Kita - obecny
− Wiesław Konderak - obecny
− Teresa Kosmala - nieobecna
− Andrzej Mentel - obecny
− Jolanta Moćko - obecna
− Marcin Musiał - obecny
− Władysław Oczkowicz - obecny
− Dominik Penar - obecny
− Marek Rajca - obecny
− Grażyna Strączek - obecna
− Andrzej Świątek - obecny
− Sławomir Święch - obecny
− Hanna Szotowska - obecna
− Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Marek Mrozowski, Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, 
Urszula Polak- Wałek, vice. Starosta Mariusz Kozłowski, dyrektorzy jednostek, kierownicy Wydziałów 
Urzędu, mieszkańcy



1

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram LXII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym.

- Witam wszystkich przybyłych.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
− Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał.
−

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Informuję, że w pkt. 8 w ppkt.3 dot. spraw związanych z ochrona zdrowia także, jest autopoprawka 
uzgodniona Z Komisją Rady Miejskiej. Jeżeli Rada przyjmie plan Rady Miejskiej pozwolę sobie 
zaproponować uzupełnienie porządku obrad o pkt. Prezentacja programu strategicznego ładne 
miasto

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są propozycję uzupełnień porządku obrad Sesji

Nie było

AUTOPOPRAWKA
Dodanie nowego punktu w związku z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji projektu uchwały. 

PROPONOWANY
PORZĄDEK OBRAD  LXII SESJI
RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI

− 1. Otwarcie obrad sesji.
− 2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
− 3. Przyjęcie porządku obrad.



− 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej  sesji:
a). LXI sesja (posiedzenia:  29 grudzień  2009r i 7 styczeń 2010r)

− 5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.
− 6. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej  na 2010r.

a). przedstawienie projektu,

b). dyskusja,

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi 

    na 2010 rok. 

− 7. Interpelacje i wnioski radnych.
− 8. Prezentacja Programu ładne miasto
− 9.Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  

D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d ż e c i e  m i a s t a  n a  2 0 1 0 r . :  
1).  w sprawie  zmian w budżecie miasta na 2010 rok

D o t y c z ą c e  z a o p i n i o w a n i a   u c h w a ł y  i n n y c h  m i a s t :

2).
w sprawie zaopiniowania  Uchwały Zarządu Powiatu w Tarnowskich Górach w sprawie 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu  Opieki Zdrowotnej Wielospecjalistycznego 
Szpitala Powiatowego im. Dr B. Hagera w Tarnowskich Górach przy ul. Pyskowickiej 47-
51.

D o t y c z ą c e  o c h r o n y  z d r o w i a :  
3). w sprawie uchwalenia „Programu profilaktyki zdrowotnej dla Miasta Czeladź na lata 2010-

2012” 
D o t y c z ą c e  i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e ż o n y c h  u s t a w a m i  d o 
k o m p e t e n c j i  r a d y :  
4 )

w sprawie zmiana uchwały Nr XXXVIII/529/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 
października 2004r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy. 

5). 4). w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystywania dla niepublicznych form wychowania przedszkolnego – zespołów 
wychowania przedszkolnego  lub punktów przedszkolnych prowadzonych na terenie Gminy 
Czeladź. 

6). 5).
w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej nr LX/1009/2009 z dnia 17 grudnia 2009r w 
sprawie zatwierdzenia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej na rok 2010.

7). 6).

w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XV/102/99 z dnia 18 listopada 1999r. w 
sprawie dofinansowania ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej modernizacji systemów spalania  paliw stałych na potrzeby grzewcze i 
bytowe w lokalach i budynkach mieszkalnych w Czeladzi zmienionej Uchwałą Rady 
Miejskiej Nr XXIV/284/2004 z dnia 7 stycznia 2004r.

D o t y c z ą c e  m i e j s c o w y c h  p l a n ó w  z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o

8). 7).
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany fragmentu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź, ul. Wiosenna przyjętego uchwałą Nr 
XXIX/358/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 grudnia 2007r. 

9). 8). w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź- „zachodnia cześć Przełaj”

10). 9). w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź przy ul. 3 Szyb.

11). 10). w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź w rejonie ul. Batorego. 

D o t y c z ą c e  n a b y w a n i a  i   s p r z e d a ż y  n i e r u c h o m o ś c i :
12). 11). w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości prawa użytkowania wieczystego 

działki nr  8/10 k.m. 46 wraz z prawem własności budynku oraz prawa użytkowania 
wieczystego niezabudowanej działki nr 8/11 k. m. 46 położonych przy ul. Nowopogońskiej 



w Czeladzi. 

13). 12). w sprawie sprzedaży działki 124 k.m 20 o pow. 139 m 2 położonej przy ul. Bytomskiej w 
Czeladzi 

14). 13).
w sprawie zamiany działek  nr 64/1, 64/2 k.m. 14 położonych przy ul. Przełajskiej oraz 
działki  nr 119/3 k.m. 14 położonej przy ul. Laczkowej stanowiących własność osoby 
fizycznej na działkę nr 62 k.m. 18 położona przy ul. Łączkowej stanowiącej własność 
Gminy Czeladź. 

D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :
15). 14). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 13/2 k. m. 50  o pow. 700m2 

położonej przy ul. Małobądzkiej w Czeladzi.

16). 15). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 11,50m2 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

17). 16). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41  o pow. 12,50m2 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

18). 17). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 183/3 i części działki 183/4 k. m. 
12  o pow. 27m2  położonych przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.

19). 18). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 29 k. m. 28  o pow. 509m2  położonej 
przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

20). 19). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 93/3 k. m. 20  o pow. 225m2  położonej 
przy ul. Kilińskiego w Czeladzi.

21). 20). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k. m. 7  o pow. 21m2 

położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 

− 10. Odpowiedzi  na interpelacje i wnioski radnych. 
− 11. Zapytania i  interwencje radnych.
− 12. Odpowiedzi  na zapytania i interwencje radnych. 
− 13. Przedstawienie i rozpatrzenie spraw kierowanych do Rady Miejskiej.
− 14. Sprawy bieżące.
− 15. Zamknięcie obrad sesji.

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Stwierdzam, że Rada przyjęła porządek obrad dzisiejszej sesji

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Czy są pytania uwagi do protokołu Sesji z 17.12.2009 i  drugiej części z 07.01.2010

GŁOSOWANIE

11 głosów za
  2 głosy przeciw
  0 głosy wstrzymujące



Protokół został przyjęty

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Czy są pytania do informacji międzysesyjnej

Andrzej Świątek -                                         Radny Rady Miejskiej
−  Informacja dot. postępowań przetargowych jest przygotowana zbyt ogólnie

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej  na 2010r.

a). przedstawienie projektu

b). dyskusja

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi 
    na 2010 rok. 

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
W miesiącu listopadzie jest pkt. wprowadzenie budżetu miasta na rok 2011, a w październiku
w planie Komisji jest omówienie propozycji do budżetu na rok 2011, na wniosek Pani Skarbnik 
pozycję 2 w miesiącu październiku uległa by wykreśleniu jako autopoprawka

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Kto jest za przyjęciem Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej na bieżący rok

GŁOSOWANIE 

  16 głosów za
    0 głosów przeciw
    0 głosów wstrzymujących

Ramowy Plan Pracy Rady został przyjety

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Proponuję uzupełnienie porządku obrad dzisiejszej Sesji tak jak to mamy już w przyjętym 
i uchwalonym Ramowym Planie Pracy, w miesiącu lutym przewidziany jest pkt. przyjęcie programu 
ładne miasto, proponuje po pkt. interpelacje i wnioski radnych w pkt. 8 był program ładne miasto



Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Kto z państwa jest za przyjęciem tego pkt. dot. prezentacji programu ładne miasto

GŁOSOWANIE 

  17 głosów za
    0 głosów przeciw
    0 głosów wstrzymujących

wniosek został przyjęty

 pkt. 8 został wprowadzony do porządku

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Władysław Oczkowicz                                        Radny Rady Miejskiej
Słyszałem, że powstał, już program zagospodarowania ul. Betonowej prosiłbym o informację w tej 
sprawie

Andrzej Światek                                        Radny Rady Miejskiej
Chciałbym dostać więcej informacji na temat czeladzkiej telewizji internetowej - ( ile osób jest 
zatrudnionych w tej tv, ile nas to kosztuje jako miasto ). Sprawa wentylacji na ul. Szpitalnej w 
budynku nr 5, wiem, że zostały wykonane tam dodatkowe prace, chciałbym dowiedzieć się jakie to 
były koszty z jakich to środków było finansowane, trzy lata temu Rada Miasta zobowiązała ZBK 
do wypowiedzenie umowy na najem powierzchni dachowej pod antenę telefonii komórkowej 
Centertel, okazuje się, że ta umowa została wypowiedziana w sposób niezgodny, według mojej 
wiedzy jaką przekazali mi mieszkańcy istnieje roszczenie tej sieci telefonii komórkowej względem 
miasta, chciałbym dowiedzieć się jakie to jest roszczenie

Danuta Walczak                                       Radna Rady Miejskiej
Prośba mieszkańców o oczyszczanie chodników ze śniegu i lodu, podjazd z ul. Katowickiej na ul. 
Dehnelów jest bardzo niebezpieczny autobus za torował drogę, kłopoty były z wyjazdem
zbyt mało mowy jest o naszej ziemi zagłębiowskiej, która posiada tak duże tradycje, chciałabym 
zapytać, czy nie można by wystosować pisma do takiego związku metropolitarnego z apelem
że domagamy się jako miasto udziału w tym związku, i czy można by w Echu Czeladzi taką 
informację zamieścić dot. działania w tym kierunku

Janusz Gątkiewicz                                       Radny Rady Miejskiej  
Składam wniosek do dyr. MZGK dot. Sprawdzenia na ul. Mysłowickiej, Słowiańskiej
Tulipanów, Żytniej wyłączników oświetlenia, czy są to wyłączniki czasowe, czy zmierzchowe 
oświetlenia ulicznego



Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Odczytuje interpelację Radnego Krzysztofa Francikowskiego

Zofia Bazańska                                      Radna Rady Miejskiej
Mieszkańcy Osiedla Musiała proszą o informację dot. przyszłych losów Biedronki, Chciałam zapytać 
jak wygląda sytuacja związana z zapewnieniem opieki bezdomnym zwierzętom

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Proszę o prezentację Programu Ładne Miasto

Temat omawia Małgorzata Skiba Z -ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta

Ireneusz Gawroński                                     Radny Rady Miejskiej
Prosiłbym o korektę tego materiału ponieważ, niektóre wiadomości są nie aktualne

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta na 2010 rok

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Burmistrz Marek Mrozowski

Głosowanie za przyjęciem budżetu na 2010r.

− Czesław Badura - za



− Zofia Bazańska - za
− Krystian Dąbrowski - za
− Krzysztof Francikowski - za
− Ireneusz Gawroński - za
− Janusz Gątkiewicz - za
− Mirosław Kędzierski - przeciw
− Marian Kita - za
− Wiesław Konderak - za
− Teresa Kosmala - nieobecna
− Andrzej Mentel - nieobecny
− Jolanta Moćko - za
− Marcin Musiał - za
− Władysław Oczkowicz - za
− Dominik Penar - za
− Marek Rajca - za
− Grażyna Strączek - za
− Andrzej Świątek - przeciw
− Sławomir Święch - za
− Hanna Szotowska - nieobecna
− Danuta Walczak - za

uchwała  w sprawie zmian w budżecie  miasta na 2010 r.  została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania  Uchwały Zarządu Powiatu w Tarnowskich Górach w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu  Opieki Zdrowotnej Wielospecjalistycznego 
Szpitala Powiatowego im. Dr B. Hagera w Tarnowskich Górach przy ul. Pyskowickiej 47-51.

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Radny Marek Rajca
3. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE 

10 głosów za
  3 głosy przeciw
  4 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie zaopiniowania  Uchwały Zarządu Powiatu w Tarnowskich Górach w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu  Opieki Zdrowotnej 
Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego im. Dr B. Hagera w Tarnowskich Górach 
przy ul. Pyskowickiej 47-51 została przez Radę podjęta. 



Ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu profilaktyki zdrowotnej dla Miasta Czeladź na lata 
2010-2012” 

Temat omawia Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek - Słabikowska
Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marek Rajca
2. Radna Zofia Bazańska
3. Władysław Oczkowicz
4. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek – Słabikowska
5. Radny Ireneusz Gawroński
6. Radny Janusz Gątkiewicz
7. Burmistrz Marek Mrozowski
8. Radna Danuta Walczak
9. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
10. Radny Andrzej Świątek
11. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
12. Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
13. Radny Andrzej Mentel
14. Radny Dominik Penar

GŁOSOWANIE 

19 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie uchwalenia „Programu profilaktyki zdrowotnej dla Miasta Czeladź na lata 
2010-2012” została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie zmiana uchwały Nr XXXVIII/529/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 
13 października 2004r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu gminy.



Temat omawia Kierownik wydziału Lokalowego ZBK Ewa Kiedrzyn

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radny Ireneusz Gawroński
3. Radna Zofia Bazańska
4. Radny Andrzej Świątek
5. Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
6. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE 

17 głosów za
  0 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie zmiana uchwały Nr XXXVIII/529/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 
października 2004r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 5

Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystywania dla niepublicznych form wychowania przedszkolnego – zespołów wychowania 
przedszkolnego  lub punktów przedszkolnych prowadzonych na terenie Gminy Czeladź.

Temat omawia Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek - Słabikowska

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Radny Dominik Penar

GŁOSOWANIE 

17 głosów za



  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystywania dla niepublicznych form wychowania przedszkolnego – zespołów 
wychowania przedszkolnego  lub punktów przedszkolnych prowadzonych na terenie Gminy 
Czeladź została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej nr LX/1009/2009 z dnia 17 grudnia 
2009r w sprawie zatwierdzenia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej na rok 2010.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

GŁOSOWANIE 

19 głosów za
  0 głosy przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej nr LX/1009/2009 z dnia 17 grudnia 2009r 
w sprawie zatwierdzenia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej na rok 2010 została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 7

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XV/102/99 z dnia 18 listopada 1999r. 
w sprawie dofinansowania ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej modernizacji systemów spalania  paliw stałych na potrzeby grzewcze i bytowe w lokalach i 
budynkach mieszkalnych w Czeladzi zmienionej Uchwałą Rady Miejskiej Nr XXIV/284/2004 z dnia 7 
stycznia 2004r.



Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Czy są pytania do tego pkt.

Pytań nie było

GŁOSOWANIE 

19 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XV/102/99 z dnia 18 listopada 1999r. w 
sprawie dofinansowania ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej modernizacji systemów spalania  paliw stałych na potrzeby grzewcze i bytowe w 
lokalach i budynkach mieszkalnych w Czeladzi zmienionej Uchwałą Rady Miejskiej Nr 
XXIV/284/2004 z dnia 7 stycznia 2004r została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Ogłaszam 10 minut przerwy

Wznawiam obrady po przerwie

Ppkt. 8

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany fragmentu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź, ul. Wiosenna przyjętego uchwałą 
Nr XXIX/358/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 grudnia 2007r. 

Temat omawia Zofia Gajdzik  Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Zofia Gajdzik  Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta
4. Radny Ireneusz Gawroński
5. Radna Grażyna Strączek
6. Radny Andrzej Świątek
7. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE 

17 głosów za



  0 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany fragmentu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź, ul. Wiosenna przyjętego uchwałą 
Nr XXIX/358/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 grudnia 2007r. została przez Radę 
podjęta. 

Ppkt. 9

Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź- „zachodnia cześć Przełaj”

Temat omawia Zofia Gajdzik  Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta

GŁOSOWANIE 

15 głosów za
  0 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź- „zachodnia cześć Przełaj” została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 10

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź przy ul. 3 Szyb.

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Czy są pytania do tego pkt.

Pytań nie było

GŁOSOWANIE 

15 głosów za
  0 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź przy ul. 3 Szyb została przez Radę podjęta. 



Ppkt. 11

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź w rejonie ul. Batorego. 

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Czy ze strony państwa są pytania uwagi dot. tego pkt.

GŁOSOWANIE 

15 głosów za
  0 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź w rejonie ul. Batorego została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 12

Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości prawa użytkowania 
wieczystego działki nr  8/10 k.m. 46 wraz z prawem własności budynku oraz prawa użytkowania 
wieczystego niezabudowanej działki nr 8/11 k. m. 46 położonych przy ul. Nowopogońskiej 
w Czeladzi. 

Temat omawia Kierownik Wydziału  Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

GŁOSOWANIE 

17 głosów za
  0 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości prawa użytkowania 
wieczystego działki nr  8/10 k.m. 46 wraz z prawem własności budynku oraz prawa 
użytkowania wieczystego niezabudowanej działki nr 8/11 k. m. 46 położonych przy ul. 
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 13

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki 124 k.m 20 o pow. 139 m 2 położonej przy ul. 
Bytomskiej w Czeladzi 



Temat omawia Kierownik Wydziału  Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Światek
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej

GŁOSOWANIE 

16 głosów za
  0 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie sprzedaży działki 124 k.m 20 o pow. 139 m 2 położonej przy ul. Bytomskiej 
w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 14

Projekt uchwały w sprawie zamiany działek  nr 64/1, 64/2 k.m. 14 położonych przy ul. Przełajskiej 
oraz działki  nr 119/3 k.m. 14 położonej przy ul. Laczkowej stanowiących własność osoby fizycznej 
na działkę nr 62 k.m. 18 położona przy ul. Łączkowej stanowiącej własność Gminy Czeladź

Temat omawia Kierownik Wydziału  Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

GŁOSOWANIE 

17 głosów za
  0 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie zamiany działek  nr 64/1, 64/2 k.m. 14 położonych przy ul. Przełajskiej oraz 
działki  nr 119/3 k.m. 14 położonej przy ul. Laczkowej stanowiących własność osoby fizycznej 
na działkę nr 62 k.m. 18 położona przy ul. Łączkowej stanowiącej własność Gminy Czeladź
została przez Radę podjęta. 



Ppkt. 15

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 13/2 k. m. 50  o pow. 
700m2  położonej przy ul. Małobądzkiej w Czeladzi.

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Mirosław Kędzierski
2. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE 

16 głosów za
  0 głosów przeciw
  3 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 13/2 k. m. 50  o pow. 
700m2  położonej przy ul. Małobądzkiej w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 16

Projekt uchwały sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 
11,50m2  położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

GŁOSOWANIE 

19 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 11,50m2 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 17

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41  o pow. 
12,50m2  położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

GŁOSOWANIE 



19 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41  o pow. 
12,50m2  położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 18

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 183/3 i części działki 
183/4 k. m. 12  o pow. 27m2  położonych przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE 

19 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 183/3 i części działki 183/4 
k. m. 12 o pow. 27m2  położonych przy ul. Będzińskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 19

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 29 k. m. 28  o pow. 509m2 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE 

19 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 29 k. m. 28  o pow. 509m2 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Ppkt. 20



Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 93/3 k. m. 20  o pow. 225m2 

położonej przy ul. Kilińskiego w Czeladzi.

GŁOSOWANIE 

19 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 93/3 k. m. 20  o pow. 225m2 

położonej przy ul. Kilińskiego w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

 

Ppkt. 21

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k. m. 7  o pow. 21m2 

położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

19 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k. m. 7  o pow. 21m2 

położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Robert Szczupideer                                                       dyr. MZGK
Teren przy ul .Betonowej na chwilę obecną wygląda w ten sposób, że spółka SRK zleciła 
firmie projektowej wykonanie dokumentacji na zabezpieczenie muru oporowego 
i uporządkowanie tego, który uległ destrukcji, czyszczenie chodników, autobus na ul. Katowickiej, 
bezpośrednio po uzyskaniu tej informacji dzwoniłem do Powiatowego Zarządu Dróg

Zofia Gajdzik                           Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta
Sprawa bezpańskich zwierząt wygląda tak, że były dwa przetargi i żadna oferta nie wpłynęła
w całym powiecie Będzińskim nie ma schroniska dla bezdomnych zwierząt



Krzysztof Malczewski                                                           dyr. ZBK
Odpowiadałem na poprzednich sesjach w sprawie wentylacji i będę konsekwentny ta wentylacja
była i jest ale odpowiem jeszcze raz na piśmie Panu Radnemu, Sprawę telefonii Komórkowej
prowadzi nasza Kancelaria Prawna odpowiem na piśmie 

Marek Mrozowski                                                           Burmistrz
Budynek 34 lokal nr 5 na ul Dehnelów, My nie administrujemy tą nieruchomością, CTV misją tej 
telewizji jest informowanie mieszkańców o wydarzeniach w mieście działalności samorządu
Górnośląski Związek Metropolitarny nie czynimy, żadnych starań ponieważ nie ma takiej możliwości 
żebyśmy przystąpili do tego związku w związku z tym nie czynimy żadnych starań o przystąpienie
sprawa tworzenia ustawy pojawia się tu podstawowy problem, że kilka lat temu został przyjęty nowy 
podział systematyczny jeżeli chodzi o sprawy statystyczne i teraz na poziomie gdzie miała 
znajdować się aglomeracja znajduję się rejon Zagłębia

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Burmistrz Marek Mrozowski

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Marian Kita                                       Radny Rady Miejskiej
Chciałbym aby informacja dot. przyznania nagród sportowych była bardziej szczegółowa
sprawa udzielenia dotacji ( klub walki w Będzinie ) również powinna być bardziej szczegółowa
gimnazjum nr 2 zajęło 3 miejsce w tenisie stołowym w etapie miejskim,  jeżeli mamy tylko 3 
Gimnazja to jest to ostatnie miejsce nie wiem na czym to osiągnięcie polega
dlaczego zniknęły wyniki meczów siatkówki

Andrzej Świątek                                      Radny Rady Miejskiej
Czy jest możliwość utworzenia sekcji szachowej w 'Mosirze
Czy przewiduje się budowanie stacji centralnej, która by filtrowała wodę

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Marek Mrozowski                                                           Burmistrz
Uwagi zgłoszone przez Radnego Mariana Kitę zostaną uwzględnione, Radny Światek chyba się 
trochę pomylił bo przyznał że woda, która do tej pory była w Czeladzi była wysokiej jakości, woda 
z GPW spełnia wymogi jest na okrągło badana, nasza sieć wodociągowa nie przewiduje możliwości 
budowy centralnej stacji uzdatniania



Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          Przewodniczący Rady Miejskiej  
Odczytuje pismo Pana Walaszka i Pana Przybyłka zamieszkałych przy ul. Matejki i ul. Stawowej
dot. informacji  wykupu domków fińskich

Odczytuję dwie przygotowane odpowiedzi 

Sławomir Święch                          Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto z państwa jest za tym aby pisma te stanowiły podstawę sporządzenia stanowiska Rady Miejskiej 
na przedstawione pismo Pana Walaszka i Pana Przybyłka

GŁOSOWANIE 

15 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosy wstrzymujące

Odczytane pisma zostały przyjęte jako podstawa do przygotowania odpowiedzi

Odczytuję pismo Komitetu Mieszkańców Ul. 3 Szyb i ul. Staropogońskiej dot. protestu przeciwko
błędnym ustaleniom planu zagospodarowania

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Mirosław Kędzierski
2. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE 

14 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosów wstrzymujących

Odczytane pismo zostały przyjęte jako podstawa do przygotowania odpowiedzi

Odczytuje pismo Rozwoju Miasta dot. uzupełnienia dokumentacji w sprawie zgłoszenia projektu 
uchwały w sprawie zmiany Statutu gminy Czeladź

Odczytuje informację Kierownika wydziału Spraw Obywatelskich

Odczytuje projekt odpowiedzi dot. pisma Pani Emilii Bogacz



Sławomir Święch                          Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto z państwa jest za tym aby pismo te stanowiło podstawę sporządzenia stanowiska Rady Miejskiej 
na przedstawione pismo Pani Emilii Bogacz

GŁOSOWANIE 

13 głosów za
  0 głosów przeciw
  0 głosy wstrzymujące

projekt odpowiedzi został przyjęty

Dot. pkt. 14 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 10 min przerwy

Wznawiam obrady po przerwie

Odczytuje informację Mecenasa Krzysztofa Grochowalskiego dot. skargi Pana Ogłódka

Odczytuje pismo z wydziału Gospodarki Nieruchomościami kierowane do Pani Alicji Janiszewskiej
zamieszkałej na ul. Szpitalnej 30a/6

Odczytuje pismo dyr. MZGK kierowane do Powiatowego zarządu Dróg dot. ul. Krakowskiej

Odczytuje pismo dyr. MZGK kierowane do Powiatowego zarządu Dróg dot. ul. Wiejskiej

Odczytuje pismo Sląskiego Urzędu Wojewódzkiego dot. informacji związanej ze zmianą ustawy 
o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych

Odczytuje odpowiedź dla Pana Radnego Musiała dot. Obwodnicy ul. Piłsudskiego

Odczytuję odpis pisma Państwowej Komisji Wyborczej w sprawie wykonania ustawowych czynności
w związku z przypadającymi wyborami na urząd Prezydenta RP

Odczytuje pismo Pana Józefa Sobiegraja dot. odpowiedzi na następujące pytania :

− dlaczego co pół roku podwyższany jest czynsz
− kiedy na osiedlu Nowotki Będzie centralne ogrzewanie
− dlaczego Rada Miejska ignoruje ustawę gwarantującą wykupienie mieszkań za niższą cenę 

lokatorom, którzy mieszkają w tych mieszkaniach od 60 lat 
− dlaczego Przewodniczący zniósł 5% zniżkę dla lokatorów, którzy ogrzewają mieszkania

gazem lub prądem

Sławomir Święch                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  
Informuje o informacji dot. działalności Komisariatu Policji w Czeladzi za 12 miesięcy 2009 roku

Odczytuje pismo Pana Jarosława Pawełczyka dot. porządku na osiedlu, ( utrzymanie czystości )



Odczytuje pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie dot. tamowania ruchu na ul. Wiejskiej

Odczytuje pismo Radnej Zofii Bazańskiej dot. Komisji Rewizyjnej 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Sławomir Święch Przewodniczący Rady 
Miejskiej

2. Radny Janusz Gątkiewicz
3. Radny Marian Kita
4. Radna Zofia Bazańska
5. Radny Ireneusz Gawroński
6. Radny Władysław Oczkowicz
7. Radny Andrzej Świątek
8. Radna Grażyna Strączek

Dot. pkt. 15 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  
− Jeśli nie ma więcej pytań zamykam LXII sesję Rady Miejskiej

PRZEWODNICZĄCY 
         Rady Miejskiej w Czeladzi

    Sławomir Święch

    Protokołował
Krystian Załęczny

   

             

integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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